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Onderwerp Vervolgvragen overlast door bladeren

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Wethouder Schenk

Schriftelijke vraag

Naar aanleiding van de antwoorden op onze vragen over overlast door bladeren, heeft de
SP-fractie de volgende vervolgvragen:

1. De bladeren op fietspaden en stoepen liggen er ondertussen al ruim twee weken. Vindt
het college dit normaal?

2. Bestaan er normen of afspraken met Saver over het tijdig verhelpen van deze potentieel
gevaarlijke situaties, vergelijkbaar met de gladheidsbestrijding bij vorst, of wordt dit
geheel aan Saver overgelaten?

3. Zijn die normen er niet, is het dan mogelijk om vooralsnog met Saver tot afspraken te
komen over deze vorm van schoonmaak en gladheidsbestrijding?

4. Zo ja, wordt het bladruimen gecontroleerd en staan er eventueel sancties op een te late
of slechte uitvoering?

Namens de SP-fractie

Bern Missal



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Zoals al eerder is gemeld valt het blad in de gehele gemeente Roosendaal. De
veegwagens en bladblazers van Saver zijn druk bezig om al het blad af te voeren en
geven daarbij prioriteit aan de meest vervuilde locaties. Het blad blijft echter in hoog
tempo vallen. Soms is binnen 1 of 2 dagen al niet meer te zien dat het blad is venrijderd

2. De gemeenteraad heeft beeldkwaliteiten bepaald voor het beheer van de openbare
ruimte. Voor het centrum is dat beeldkwaliteit B en voor de overige wijken C.

3. Zie het antwoord op vraag2.

4. 1 maal per maand wordt een officiële schouw uitgevoerd. Daarnaast is er dagelijks
contact met de medewerkers van Saver en worden prioriteitslocaties doorgegeven. Ook
meldingen van gevaarlijke situaties worden meegenomen.
Er staan geen sancties genoemd in de overeenkomst met Saver.

Met vriendelijke groeten,

Saskia Schenk-Dekkers

Wethouder Openbare Ruimte
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